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The workplace has been changed in recent decades by the rise of digital technologies.
Parts of a single labor process can be moved around the world, with implications not
only for individual workplaces, but for the working class as a whole. Within advanced
capitalist countries, the workplace has been made more flexible through cell phones,
e-mail, freelancing, and outsourcing. The process often makes the situation of the
workers more precarious, as they are forced to pay for the tools of their trade, are
expected to be constantly accessible to workplace demands, and are isolated from
their fellow workers. Huws' The Making of a Cybertariat examines this process from a
number of perspectives, including those of women in the workplace and at home. It
explores changing categories of employment and modes of organization, and how
new divisions of race and gender are created in the process. It questions how the
virtual workforce can identify their common interests and stand together to struggle
for them. The Making of a Cybertariat is both a testament to the author's remarkable
record in the politics of technology over several decades and a vital resource for
grasping ongoing debates and controversies in this field.

作者介绍: 

乌苏拉·胡斯，英国赫特福德大学教授，主要研究劳工与全球化问题。Analytica研究咨
询公司负责人。同时，她也是《工作组织、劳工和全球化》杂志的编辑。

目录:

The Making of a Cybertariat_下载链接1_

标签

社会学

女性主义

society

经济学

评论

http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
The Making of a Cybertariat_下载链接1_

书评

单就我了解的社科类图书的情况，北京大学出版社在对学术类翻译图书方面所做出的最
大的贡献就是开创了一个“悦读时代”！
毫不夸张地说，以《高科技无产阶级的形成》为代表的翻译图书终于摆脱了艰深晦涩、
故作姿态的中英文翻译的桎梏，而变得通俗且不失学术品质。虽...  

-----------------------------
【2012年3月，原发在我的blog：http://ohmymedia.com/2012/03/23/1263/】
《高科技无产阶级的形成》并不是一本易读的书。它由20多年间的一系列论文组成，政
治经济学再加上女性主义的视角，用来分析全球化环境与商业社会中，信息传播科技给
劳工（这个词在我脑海中莫名唤起一群...  

-----------------------------
《高科技无产阶级的形成：真实世界里的虚拟工作》是英国研究劳工与全球化问题的学
者乌苏拉·胡斯的一本论文集。该书共收录了她的11篇论文。在这11篇论文中，胡斯
主要从传播政治经济学和女性主义的研究视角，分析资本主义发展过程中、新技术发展
背景下的劳工和女性问题，即资本...  
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